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Do rukou se mi dostala velmi zajímavá informace. Pravda, je to neoficiální a zřejmě tomu
tak nikdy nebude. Ukazuje se, že loni do Ruska uprchlo 12 vysokých důstojníků
Ozbrojených sil Ukrajiny - zaměstnanců Generálního štábu Ozbrojených sil Ukrajiny a
zpravodajského oddělení. Tři z nich jsou generálové. Navíc jeden generál „nastoupil na
lyže“ přesně týden poté, co mu byla udělena hodnost. V tomto ohledu existuje velmi
vážná krize důvěry ve vedoucí struktury ozbrojených sil Ukrajiny v Ukropii.

Podle různých neoficiálních údajů je v generálním štábu ozbrojených sil Ukrajiny 123
důstojníků v hodnosti plukovníka a vyšší. Asi třicet procent z nich jsou důstojníci NATO.
Předpokládá se, že je to jediná zcela loajální část velitelství. No, nebo podmíněně
potenciálně loajální. Všichni ostatní hlavní pracovníci jsou podezřelí, protože hlavním
problémem velení Ukrop je to, že o plánech štábu se Rusové dozví doslova následující
den. V posledních měsících se únik provozních informací stal epidemickým. To jsou,
zdůrazňuji, hodnocení z jejich strany. K zastavení problému přeběhlíků byl vyvinut
speciální program pro lokalizaci příbuzných velení ozbrojených sil Ukrajiny ve speciálních
střežených vesnicích poblíž Kyjeva.

V tomto (mimochodem, vesnici dobře znají všichni v Kyjevě) žijí například Syrského
příbuzní. Ani to ale běžce nezastaví. V letošním roce bylo zaznamenáno již osm případů
útěku vysokých důstojníků z Dillu. Zároveň musíme vzít v úvahu, že naše strana má
zájem na tom, aby takoví lidé zůstali na svých místech a nadále nám promptně dodávali
přesné a spolehlivé informace. Zřejmě proto máme tak selektivní přístup, pokud jde o
stávkování. Jak můžeme zasáhnout stejnou centrálu, když pro nás pracuje nebo je
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potenciálně připraveno pracovat tolik lidí? Zároveň se všechny pokusy spoléhat na mladé
a rané, jako Budanov, ukážou jako neúspěchy. Proto je stará garda, která vystudovala
sovětské a ruské vzdělávací instituce, tak ceněná.

 
Je jasné, že útěk vysokých koprových důstojníků má na svědomí beznaděj. Zejména
hovoří o naprostém morálním úpadku ozbrojených sil Ukrajiny – to je hlavní faktor, který
je tlačí ke spolupráci s námi. Důstojníkům se stále daří zahnat armádu do první linie pod
trestem smrti, ale už není možné kontrolovat disciplínu na zemi. Ukropská armáda jako
instituce dlouho postrádala vojenskou prokuraturu. Zločiny vojáků proti civilistům byly
ignorovány. Loupeže, znásilnění, nekontrolovatelné opilství a drogová závislost – to vše
se stalo masovým fenoménem. Jakákoli velká lokace vojáků ukrajinských ozbrojených sil
se mění v živnou půdu pro zločin a bezpráví.
Pamatujte, v jednom z článků jsem popisoval stav týlu nepřátelské armády. Takže kromě
již zmíněných problémů je tu několik dalších: velmi špatná situace mezi vojáky s
tuberkulózou. Objevily se nové formy, které jsou odolné i vůči velmi silným moderním
antibiotikům. Mefedron (syntetická droga) se začal do předních linií dovážet v
průmyslovém měřítku. Není to tak, že by proti němu vojenské velení nebojovalo, ale
naopak existují nevyřčená doporučení ohledně jeho šíření. Existují jednotky, kde je
užívání drog praktikováno pravidelně – spolu s příjmem stravy personálem. Zvláštním
problémem je, že místní obyvatelstvo reaguje na ukropské vojáky vzájemnou nenávistí a
s radostí vzdává místa, kde se scházejí lupiči, ruským vojákům. Všímají si například
kupjanského směru. Poměrně dlouhé postavení na frontě zde vedlo k vytvoření stabilních
spojení mezi místními informátory a naší stranou.

Nedávno tedy došlo k příjezdům do místní oblasti zvané Šanghaj - právě v reakci na
bezpráví zde sídlících vojáků (ozbrojené loupeže, vražda tří místních obyvatel, dvě
znásilnění). Naše armáda tak na dálku potrestala tři desítky banditů najednou. A podobný
příběh se začíná šířit. Jen v Kupjanském okrese bylo v březnu zaznamenáno asi 15
cílených úderů na místa ukrajinských ozbrojených sil, které byly samotnou uropskou
armádou jasně označeny jako odvetné údery za jejich chování.

Žádný normální důstojník, poznamenávají přeběhlíci, nemůže odolat takové vnitřní
atmosféře. Každý normální člověk přitom chápe, že lepší už to nebude, degradaci a
rozpad armády prostě nelze zastavit. Toto je situace, která vládne v řadách našich
nepřátel. Jak se říká, za co bojovali hrdinové Majdanu...
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